
Z   Á   P   I   S 

 

 
z 18. veřejného zasedání obecního zastupitelstva obce Vřeskovice dne 11.12. 2009 

 

 

Program:  1)  Zahájení 

                   2)  Zpráva z mezidobí zasedání 

                   3)  Rozpočtové opatření č. 4 

                   4)  Návrh rozpočtu na rok 2010  

                   5)  Jmenování inventarizačních komisí  

                   6)  Zprávy předsedů komisí a výborů 

                   7)  Rozprava 

                   8)  Usnesení a jeho schválení 

                   9)  Závěr                  

 

1. Zahájení 

 

     Veřejné zasedání zahájil a řídil starosta obce pan Jan Krotký v 19.05 hodin v restauraci 

kulturního domu. Přítomni 4 členové OZ,3 omluveni.Starosta přivítal přítomné občany a 

seznámil je s navrženým programem zasedání. 

Hlasování: program byl schválen všemi  přítomnými členy OZ. 

 

Jmenování ověřovatelů zápisu:   p. Ruth Václav 

             p. Matoušek Václav 

 

Ověření zápisu z minulého veř. zasedání dne 22.9.2009:     p. Duchek Josef  

                                                                                                   p. Zub Jan 

 

V zápise jsou zaznamenány všechny projednané záležitosti. 

 

Volba návrhové komise:  

Předseda:   p. Duchek Josef  

Členové:    p. Votýpka Václav,  p. Bláha Václav 

 

Hlasování: všichni členové OZ  souhlasí s takto navrženou komisí. 

Starosta vyzval návrhovou komisi, aby se ujala své činnosti. 

 

 

2. Zpráva z mezidobí zasedání 

 

    Se zprávou z mezidobí zasedání seznámil přítomné starosta p. Krotký. Od posledního 

veřejného zasedání se OZ sešlo na dvou poradách a to 19.10 a 6.11.2009. Na těchto poradách 

byly projednávány tyto záležitosti: projekt na ČOV, rekonstrukce kulturního domu, příprava 

rodáků, údržba zeleně v obci, příprava rozpočtu, příspěvky pro jednotlivé složky, radary na 

měření rychlosti a bezdrátový rozhlas. 

 

 

 



3. Rozpočtové opatření č. 4  
 

    S rozpočtovým opatřením seznámil přítomné místostarosta p. Matoušek Václav. Ve 

výdajové části dochází u některých položek k navýšení o 254.000,- Kč a naopak ke snížení o 

490.000,- Kč u položek, které se neuskutečnily nebo jen částečně. 

Hlasování: s rozpočtovým opatřením souhlasili přítomní členové OZ. 

 

 

4. Návrh rozpočtu na rok 2010 
 

    Návrh rozpočtu přednesl za předsedu finanční komise ing. M. Blohmanna místostarosta p. 

Matoušek Václav. Příjmy činily 2,580.000,- Kč a výdaje také 2,580.000,- Kč. Uvedl akce, 

které by se měly v příštím roce realizovat -  sraz rodáků, změna územního plánu, příprava 

projektu na kanalizaci a ČOV. 

Hlasování po rozpravě. 

 

5. Jmenování inventarizačních komisí 
    K provedení inventarizace majetku obce k 31.12.2009 jmenoval starosta tyto komise : 

 

Hlavní inventarizační komise:  předseda: p. Matoušek Václav 

                                                     členové:    ing. Blohmann Miroslav,  p. Duchek Josef 

 

Zařízení kulturního domu:   předseda:  ing. Falout Josef 

                  členové:   p. Matoušek Václav,  p. Krotký Jan 

 

Zařízení OÚ:   předseda:  p. Krotký Jan     

                          členové:    ing. Falout Josef,  p. Kašparová Hana 

 

Ceniny:  předseda:  ing. Blohmann Miroslav 

               členové:  p. Krotký Jan,  p. Kašparová Hana 

 

Požární zbrojnice:  předseda:  p. Duchek Josef 

                                  členové:  p. Majer Jan st.,  p. Lehocký Ladislav ml. 

 

Místní hospodářství:  předseda:  p. Zub Jan 

                                     členové:     p. Matoušek Václav,  p. Ruth Václav 

 

Závazky, pohledávky, zůstatky na účtech:  předseda:  p. Duchek Josef   

                                                                         členové:     ing. Falout Josef, p. Kašparová Hana 

 

 

6. Zprávy předsedů komisí a výborů 
 

p. Duchek Josef, kontrolní výbor 
Pan Duchek J. konstatoval, že zadaný úkol z posledního veřejného zasedání byl splněn. 

 

p. Matoušek Václav, odpadové hospodářství 
Informoval přítomné, že v souvislosti s konáním srazu rodáků v příštím roce bude třeba 

provést  rekonstrukci  v kulturním domě a to pánských toalet, kuchyně, výměna lina 

v restauraci a vymalovat.  



p. Ruth Václav, lesní hospodářství  
Zhotovil oplocenku v lese, která je účinnější ochranou mladých stromků než nátěr. 

 

 

7.  Rozprava     
 

p. Kadlec Vladimír      
Dotaz na daň z nemovitostí od ledna 2010. Odpověděl starosta, že daň z nemovitostí bude od 

příštího roku zvýšena plošně na dvojnásobek a vysvětlil, že obec nevyužila možnost zvýšit 

vyhláškou daň z nemovitostí až na 5-ti násobek. Dále pak se ptal na rozpočet, co znamená 

sdílená daň.. Odpověděl starosta, že je to souhrn daní od fyzických a právnických osob a 

DPH. 

 

p. Bláha Václav 
Chtěl vědět, jestli nájem garáže, jak je uvedeno v rozpočtu, není nízký a proč je příspěvek TJ 

větší než SDH. Starosta odpověděl, že u nájmu z garáže se budeme snažit o navýšení nebo 

ukončení nájemního vztahu. V souvislosti s výší příspěvků vysvětlil, že příspěvek SDH 

50.000,- Kč je pouze na dobrovolnou organizaci, náklady na techniku jsou uvedeny v jiné 

kapitole v částce 50.000,- Kč. 

 

p. Votýpka Václav 

Zdůvodňoval potřebu financí od obce pro TJ tím, že se starají zejména o mládež, financují 

nejen přípravu, ale i dopravu na zápasy. 

 

p. Kadlec Vladimír 
Ptal se na rozšíření zástavby se změnou územního plánu. Starosta odpověděl, že rozšíření 

nové zástavby by mělo vést od cesty na Ježovy až po hřiště národní házené. Dále uvedl, že 

obec v současné chvíli bude preferovat výstavbu od „kaštanů“ k autobusové garáži a to 

z důvodu přípravy sítí, je tam již vybudována páteřní kanalizace a kanalizační řad. Starosta 

upozornil, že tady bude postupovat jiným způsobem a to tak, že vykoupí parcely od vlastníků 

pozemků a po vybudování sítí budou tyto nabízeny k prodeji. V této lokalitě bude největší 

zátěží odstranění vysokého napětí. 

Dále se pan Kadlec tázal, kdy bude dodělána kanalizace v části před jeho domem. Starosta mu 

odpověděl, že obec žádala o dotaci již v letošním roce, ale bohužel  ji nezískala. Bez dotace 

obec takovou finančně nákladnou akci neudělá. 

 

p. Kadlec Vladimír 
K otázce měření rychlosti navrhuje udělat falešné schránky pro umístění radarů. Říká, že 

každý řidič zpomalí, když uvidí, že jeho rychlost je registrována. 

 

p. Duchek Josef 
Říká, že rychlost je překračována hlavně směrem od Biřkova a Lhovic, ale myslí si, že ani 

radary nepřinutí některé řidiče jezdit pomalu. Cena za jedno měření 50.000,- Kč je poměrně 

vysoká. 

 

p. Bláha Václav 
Ptal se na podrobnosti ohledně čistírny odpadních vod. Starosta odpověděl, že čistírna by 

měla být vybudována u cesty na Mstice. V současné chvíli se zpracovává projekt.  Ale 

stavební povolení bude zřejmě nereálné získat v roce 2010, proto obec budě žádat o dotaci na 

ČOV i kanalizaci na rok 2011. 



8.  Usnesení a jeho schválení 
 

     Předseda návrhové komise p. Duchek Josef přečetl návrh usnesení. Pan Kadlec Vladimír 

žádal doplnit návrh usnesení a to do bodu – ukládá -  o zjištění možností odvodnění 

prozatimní komunikace před jeho domem. Tento úkol byl zadán místostarostovi  p. 

Matouškovi V. Usnesení bylo doplněno a znovu přečteno. Nikdo jiný neměl připomínky 

k návrhu usnesení, proto požádal členy OZ o hlasování. 

Hlasování:  návrh usnesení z 18. veřejného zasedání byl přítomnými členy OZ schválen. 

 

 

9.  Závěr  
 

     Na závěr starosta poděkoval všem přítomným za účast na veřejném zasedání a popřál do 

nového roku. Schůzi zakončil ve 20.40 hodin. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vřeskovice dne  11. prosince 2009 

Zapsala :              Kašparová Hana 

 


